
 

Referat af bestyrelsesmøde i Sanddalsparken  29. februar 2024 

 

Deltagere: Leif, Lisbeth, Anne, Kowry og Lone.   

Afbud: Bodil 

 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af referat fra 8. januar 2024 

     

2. Endelig godkendelse af renskrevet forretningsorden for afdelingsbestyrelsen 

 

3. Markvandring 2024 

 

4. Opdatering vedrørende gildesalen 

 

5. Invitation til "Drømmeværksted" med ABIS 

 

6. Eventuelt 

 

1. 

Formanden bød velkommen. 

Referat fra bestyrelsesmødet 8. januar godkendt. Der er enighed om, at man melder 

tilbage med det samme, hvis der er noget i referatet, der skal rettes. 

 

2. 

På grund af tekniske problemer, havde alle ikke haft mulighed for at forberede 

godkendelse af forretningsordenen, så punktet udsættes til næste møde. 

 

3. 

Listen med ønsker til gennemgang på markvandringen d. 14. marts blev opdateret, så 

den kan sendes til Karsten på forhånd. Lisbeth og Anne deltager i markvandringen. 

Marken fortsat: Opstribning fodboldbane, tilskuerpladser, bord/bænkesæt udskiftet til 

kvadratiske borde 

 

Slib og lak af opgangsdøre nr18 og gildesal  samt tætningslister ved de allerede 

malede/lakerede døre, hvor det er nødvendigt 

 

Maling udvendige kælderdøre 

 

Hængsler ved kælderdørene, så døren kan holdes åben, mens man kører noget 

igennem (cykelkældre og indgangsdøre til kældergang) 

 

 

Skab malet og flyttet fra kælderrum til indgang gildesalen (eller nyt?) 



 

Næste del af vores grønne projekt. Hvor mange penge har vi i år? 

Vi vil gerne prioritere området for enden af nr 17, hvor der mangler afskærmning ved 

nedgang til kældergang. 

Klatrehortensia til pergolaerne.   

 

Af mindre ting er der: 

Hul i græsset for enden af nr 14 

Fliser meget itu ved kældernedgang nr 13 og beton smuldrer ved inddækning af 

porten ind til det tidligere kommunale cykelrum. 

Bakke til opvaskkurve til køkkenet i gildesalen 

Askebæger udenfor gildesalen 

Opslagsskab til opgangen i nr 19 

 

 

4. 

Toiletterne i gildesalen er næsten færdigrenoverede. Der mangler bl.a. nye skilte til 

dørene og indkøb og montering af puslebord. Anne har kontakt til Karsten, der 

foreslår, at vi indkøber, og varmemesteren sørger for montering. 

Der er talt op i køkkenet i gildesalen. Der mangler bl.a. gryder og pander samt nogle 

glas og theskeer. Anne står for indkøb af det manglende. 

 

5. 

Vi aftaler "Drømmeværksted" med ABIS til fredag d. 8. marts kl. 10. Der er på 

forhånd afbud fra Kowry pga arbejde. 

 

6. 

Til samarbejdsmødet i ABIS d. 20. marts er foreløbig Bodil og Anne tilmeldt. 

Til "Team 2"-mødet d. 7. marts er Lisbeth og Anne tilmeldt. 

 

Referent Anne 


